



## Protokoll styrelse möte Onsdag 15 Mars kl 19 2023

### 1. Mötets öppnande

Börje öppnar mötet.

### 2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll

Glenn Ahlstedt

### 3. Godkännande av dagordningen

### 4. Föregående mötesprotokoll

Tobias föredrar

### 5. Information från ordförande (Möte med hamiltonringen)

Mötet med Hamiltonringen gick bra vi vet att många unga hundar startar på prov i Norge. Vi inför en fjärde hund till landskampen som lagkapten och styrelsen tar fram. De är inbjudna till årsmötet 2023. Vi pratar om utställning tillsammans 2024.n Vi pratar om om gemensam plattform på FB. Vi undersöker Hamiltons dubbel sida på FB. Kamperna kommer att redovisas i tidningen.

### 6. AU-Beslut

Inget beslut taget.

### 7. Kassarapport

God ekonomi rapporterar Örjan

### 8. Inkommande rapporter/ärenden

Inget inkommet.

### 9. Rapport från redaktionskommittén

Gunnar våran fantastiska tidnings redaktör redogör om tidningen. Vi diskuterar tidningens innehåll. Alla som är eller varit medlem de senaste sju åren eller registrerat en Hamilton får denna tidning.

### 10. Rapport från Avelskommittén

Hamiltonföreningen är missnöjd med Svstkl agerande om att bara tillåta fem kullar registrerade på en hane innan Hamilton föreningen berett frågan. Lars kontaktar Svstkl i frågan.

### 11. Rapport från medlemskommittén

Inget nytt 950 medlemmar.

### 12. Rapport från klubbshopen/priskommittén

Kjell beställer plaketter till raskamperna.

### **13. Rapport från rävkommitten**

Vi bjuder senare till ett möte med rävjägare och intresserade på teams.

### **14. Hamiltonkamperna / prislista**

Prislistan kommer i tidningen.

### **15 inköp av jubileumströjor /priser till kamperna**

Lars har tagit fram en fin tröja till jubileet.

### **16 ÅRSMÖTE. inbjudan**

Inbjudan klar. Verksamhetsplan upprättas. Börje upprättar budget.

### **17 Nytt förslag Landskampen.**

En Fjärde hund till landskampen beslut om under hösten och att 4:e hunden(hane).

Den skall vara inte vara champion. Vi tar reda på vad statuterna gäller angående hare och räv i landskampen Börje ställer frågan till Norge.

### **18 Förslag om ett utställning samarbete med Norge .**

Vi tittar vidare på frågan.

### **19Nästa Möte**

26 mars 19:00

### **20 Övriga frågor**

Statuterna för förtjänsttecken har Lars skickat ut vi tänker till. Niklas kämpar på med svedea som sponsor.

### **21Mötets Avslutande.**

Börje avslutar